
Tarih – Saat : 01.05.2009 – 18.00 / 20.00 

Yer :İmar İşleri Daire Başkanlığı –Kent Konseyi Toplantı Salonu 

Toplantı; 

Planlanan tarih, yer ve saatte, Kemal KÜÇÜKCAN tarafından açıldı. Başkan tarafından 
gündem okundu ve gündeme ilave olup olmadığı soruldu. Sekreter bir önceki toplantı 
tutanağını okudu ve üyelerce onaylandı.  

KEMAL KÜÇÜKCAN ; Okul öncesi eğitim parkı ve merkezi hakkında hazırlamış olduğu 
proje taslağı üyelere gösterildi.Proje uygun görülürse Arsa temin edilirse ,sponsor 
bulunabilir.Eğitim konusunu gündemde tutmak istiyorsak Okul öncesi eğitim 
konusunda çocukların ve alilerin yetiştirilmesinde çok önemli bir bina olur.Ayrıca 
ilimizde birçok yerde yapılması gerektiğini düşünüyorum dedi.. 

Fatma Servet KUDAY ; Bu proje uygulamaya geçerse Gaziantep ‘te Okul öncesi eğitim 
konusu için çok faydalı olacağına inanıyorum.Çünkü devlet okullarının özel okullar gibi 
fazla alanları yoktur.Yıl içinde yapılacak etkinlikler ve Yıl Sonu etkinlikleri için eğer bu 
bina yapılırsa çok rahat kullanılabilir dedi. 

Başkan ; Üyelerden 16.05.2009 tarihinde yapılacak olan Benim Öyküm yarışması 
projesi hakkında bir önceki toplantıda dağıtılan proje tanıtım dosyası hakkında 
görüşlerini paylaşmalarını istedi. 

ZERRİN SÖYLEMEZ : Bu yarışmada ögrencilere verilecek ödüllerin tespiti gerekirse 
bilbord afişlerinde duyurusu yapılabilir dedi. 

FATMA SERVET KUDAY : Çoçukların gelişimi açısından bilbordlarda hediyenin 
gösterilmesi onları bu yarışmaya değilde hediyeler yönlendirebilir.Kazanamadıgı 
zamanda üzülebilir dedi. 

KEMAL KÜÇÜKCAN : Kent konseyi eğitim çalışma grubunun diger projelerinden biri 
olan ; “Okul Öncesi Eğitim ve Yeni Degerler “adı altında Ted Koleji ile birlikte okul 
öncesi eğitimenler ve velilerin katılımıyla yapılacak olan panel hakkında üyeler bilgi 
verdi.Bu panelde konuşmacı olarak katılacak olan panalistlerin 

Remzi İNANLI ( MEB Okul Öncesi Eğitimi Genel Müdürü) 

Prof. Dr. Pınar BAYHAN (Hacettepe Üniversitesi Sağlık Bilimleri Fakültesi) 

Dr.Gülden BALAT (Hacettepe Üniversitesi Eğitim Fakültesi Ögr. Gör.) 

Dr. Mustafa Kemal ÖZTÜRK (Hacettepe Üniversitesi Eğitim Fakültesi Ögr. Gör.) 

Prof. Dr. Berrin AKMAN (Hacettepe Üniversitesi Eğitim Fakültesi ) 



Prof.Dr.Togay GEDİKOĞLU (Gaziantep Üniversitesi Eğitim Fakültesi Dekanı)oldugunu 
söyleyerek eğitim çalışma grubuyla paylaştı. 

Bu Panel için Ticaret Odasının konferan salonunu düşünüyoruz.Bununla ilgili olarak 
Ticaret Odasıyla baglantı kurup 23 Mayıs 2009 tarihinde salonun durumunu 
ögrenicegiz.Bu projemiz hakkındaki gelişmleri önumuzdeki toplantıda sizlerle 
paylaşacagım . 

İkinci Projemiz ise Sodes projesi kapsamında olan Burç ve Yöresindeki köylerde 
okuma yazma alışkanlıgının kazandırılması adı altındadır. Burç ve Çevre köyleri eğitim 
kültür yardımlaşma ve dayanışma derneğinin başkanı Mehmet KÜÇÜK ile birlikte bu 
projeyi gerçekleştirmek için çeşitli çalışmalar yapıcagız. Bir köyun kalkınması için 
dernekle birlikte katkı sağlamamız gerekir .Sodes projesi kapsamında olan bu 
projenin derneğin yeni kurulmuş olması bir dez avantaj mıdır. Bilemiyorum bu konuda 
fikirlerinizi soruyorum dedi. 

Dr.ALİ AYTEK : Dernekler masasından kuruluşu olmuş ve genel kurulu yapılmış ise bu 
bir sorun teşkil etmiyor. Sodes te değerlendirmeler çok sağlıklı diil.3 - 5 kişi aynı 
projeyi yapabilir.Kendi faaliyetiyle ilgili olan projelere daha yer veriliyor dedi. 

EYÜP ÖZCAN : Burç der ile yapılacak olan bu projeyi destekliyorum. Kentte ne varsa 
Köyde de o olsun mantığıyla güzel bir proje dedi. 

Dr. Ali AYTEK : Türkiyede henüz Sivil toplum kuruluşları tam olarak oturaklaşmış 
değil..Avrupa da sivil toplum kuruluşları bu konuda amacına uygun çalışıyorlar. 

İHSAN ERCAN : Sivil toplum kurumunun kavramın dada karışıklıklar var.Türkiye; 
Odalar sivil toplum kuruluşlarını ifade ediyor. 

KEMAL KÜÇÜKCAN : Sivil toplum kuruluşlarının yasayla kurulanları( odalar,sendikalar 
vs) gönüllülük anlayışıyla kurulan Sivil toplum kuruluşlarıda vardır.Ayrıca Burç-Der 
derneği bşk. Mehmet KÜÇÜK çalışma grubumuza üye olmak istiyor.dedi 

Fatma Servet Kuday : Okul öncesi eğitim alt komisyon bölümünde etkin çalışacağına 
inandığım Okul öncesi eğitmen olan arkadaşımız Meral SERİNOVA ‘da grubumuza üye 
olmasını öneriyorum dedi. 

Tüm üyeler Mehmet KÜÇÜK VE Meral SERİNOVA’nın üyeliği üyeliğinin grubumuzca 
uygun görüldüğünü, gerekli üyelik formunun doldurularak yürütme kuruluna 
önerilmesine; karar verildi. 

Ali AYTEK : Fiziki alt yapı alt çalışma grubunun çalışmalarının devam ettiğini 
önümüzdeki günlerde arsaların mevcut durumu ie ilgili bir raporu çalışma grubumuzla 
paylaşacağını söyledi. 

Başkan Toplantıya katılan Sn.Meral SERİNOVA’ya ve tüm üyelere katılım ve 
katkılarından dolayı teşekkür ederek toplantıya son verdi. 



ELİF DİREK Kemal KÜÇÜKCAN 
E.Ç.G SEKRETERİ E.Ç.G. Başkanı 

 


